
Referat styremøte Skipsfjord utmarkslag 

Hansnes 21. April 2010 kl 18:15. 
 

 

Tilstede:  Wiggo A. Ditlefsen, Edmund Karlsen, Jan Pedersen, Kyrre Jakobsen og Vivian Heide.  
 

Sak 8/10. Årsberetning. 

Styret ser gjennom årsberetningen de nærmeste dagene og kommer med eventuelt 
korrigeringer eller tillegg før årsmøtet 27. april 2010. 

 

Sak 9/10. Kyststien. 

- Angående prosjektplanen kyststien på Vanna, må det sjekkes med grunneierne på br.nr 

1, 3 og 4 om tillatelse til oppsetting av overnattingsgamme med vedbinge og utedo i 
Lyngnesbukta. 

- Det skal også sjekkes tilgang til drikkevann ved Lyngnesbukta. 

- Også forslag på å sette opp skilt på strategiske plasser, for å minne folk på at det er 

båndtvang på hund hele året på Vannøya. 
 

Sak 10/10. Oppfølging av saker etter årsmøte 2009. 

Styret gikk igjennom saker som skulle jobbes med fra årsmøte 2009 og frem mot årsmøte 

2010. Alt som styret skulle jobbe med er enten ferdig eller så har styret kommet godt i 
gang med disse sakene. 
 

Sak 11/10. Regnskap årsmøte 2010. 
Styret gikk raskt gjennom regnskapet og budsjettet til årsmøtet. 
 

Sak 12/10. Skipsfjord på web. 

- Det er satt opp webkamera i skipsfjord som alle har tilgang på gjennom hjemmesiden til 

Skipfjorden. http://www.skipsfjord.com  

- Det vil også bli satt opp en værstasjon her, så alle kan sjekke vær og vind i Skipsfjorden 

til en hver tid. Kostnadene med dette går på utmarkslaget. 

- Det skal også sjekkes hva som er status og hva som skjer videre med internettlinken 
inn skipsfjorden. 
 

Sak 13/10. Evaluering av fiske og jakt sist sesong. 

- Fiske:  

- Styret mener det ikke er problem med 15 fiskere i døgnet. Er det lite fisk, så er det 

lite fiskere i elva også er erfaringen. 

- Fortsetter med 1 ekstra fredningsdøgn i elva (onsdag) som i fjor. 

- Fisket starter og stopper til samme tid i år som i fjor, 1. juli til 15. august. 
- Vi følger retningslinjer fra fylkesmannen angående kvote. Det nye er at det er 

kvote på maksimum 1 villaks per fisker per døgn. Etter at kvoten er tatt skal 

laksefisket avsluttes. 

- Jakt:  

- Styret mener det ikke er noen grunn til å endre på noen regler her. 
- Styret ønsker samme statistikk for jakta som det allerede er for fiske. 

- Styret ønsker også statistikk på felte predatore. 
 

Sak 14/10. Storvannet ikke lakseførende. 

Styret mener at storvannet i Skipsfjordvassdrag ikke er som å regne som lakseførende for 

anadrome laksefisk. Og da ikke bør være med på den samme fredningstida som for 

vassdrag men anadrome laksefisk. Styret blir å jobbe videre med denne saken. 
 

 Sak 15/10. Ferdsel med scooter i Skipsfjord. 

Styret blir å jobbe i 2010/2011 med at hytteeiere letter skal kunne bruke snøscooter til 
og fra hyttene i vintersesongen. Skal også prøve å få til en felles ordning og retningslinjer 

på dette. 
 

Eventuelt. Minkfeller. 

Styret oppfordrer de med minkfeller til å merke eller å sette opp skilt om dette når disse 

er i bruk. Dette slik at hundeeiere kan tar hensyn til dette, så hunder ikke kan skade seg 

i fellen. 

 
Møtet hevet 20:00. 

 

Kyrre Jacobsen 

Sekretær. 


